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Щодня, щохвилини, щосекунди, стається

якась подія, яка здатна перерости у

новину. Після цього, отримана

інформація перетворюється у статті та

репортажі, завдяки рукам журналістів. І

все це для того, щоб врешті-решт ви,

наші любі читачі, якнайшвидше

дізналися про останні новини. 

Ми- це найактуальніші новини Інституту! 

У сучасному цифровому світі, повному

найрізноманітнішої інформації,

актуальність якісних джерел новин, як

ніколи, висока. Електронні журнали й

досі залишаються у використанні, на

відміну від своїх друкованих «братів».

Саме тому ми обрали цей формат для

висвітлення найактуальніших новин

нашого інституту.  

 

Ми- це інноваційний підхід! 

Наша команда об’єднала в собі

найкреативніших та найпрацьовитіших.

Щодня наші віддані редактори

обробляють незлічену кількість фактів і

цікавинок заради того, щоб ви

дізнавалися новини вчасно і легко.  

Ми- це добре злагоджена команда, яка

віддана своїй справі! 

«Там Де Ми Є»- журнал, який

відображає нашу позицію. Ми є собою

незалежно від того, де ми знаходимося.

Індивідуальність, самостійність та

гідність- це ті характеристики, які є в

арсеналі кожного грінченківця. 

Ми- це Грінч!  

Ми- це Інститут Людини! 

Х О В Р А Т О В  І В А Н  
Г О Л О В Н И Й  Р Е Д А К Т О Р   

Ж У Р Н А Л У  
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НАУКА ЯК
ВОНА Є

Автор: 
Анна Вождай, науковий 
департамент 



 Свідома людина - це людина,яка щодня

вкладає частинку  потенціалу у свій

розвиток. Це те,на чому побудоване

наше зростання як особистостей. А ти

"зростаєш" разом зі світом? Чи

залишаєшся у своїх рамках?  З такими

словами науковий департамент

Інституту людини запрошує усіх

свідомих студентів приєднатися до нас.

Ми займаємося тим, що розвиваємо

ваш інтерес до світу через символічні

книги, фільми та дискусії на актуальні

теми. Вчитися буває цікаво,якщо

правильно #прокачати свій мозок. 

НАУКА ЯК ВОНА Є 
Бути розумним - це потреба буденності.  

 і на цій хвилі хочеться розповісти про

чудовий проект популяризації науки,який

існує у нашій країні вже 5 років.

#Дні_науки. 10- 11 листопада у

найвідоміших наукових установах Києва

пройдуть науково-популярні лекції,

демонстрації та екскурсії, відвідування

яких є абсолютно безкоштовним. Де ви

ще зможете подивитися на справжні зірки

у космосі? Тому будьте свідомими -

долучайтеся. 
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ЮНЬ 
КИЄВА 
ЗАПРОШУЄ 
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Автор: 
Катерина Зайнчківська 



Діана, 13 років, поділилася

враженнями про квест: 

«Ми прийшли сюди з класом та

брали участь у квесті. Я думала,

що тут потрібно буде більше

бігати та щось шукати. Загалом,

мені сподобалось, бо ми

заробляли юніки та обмінювали

їх на все, що завгодно.  Ми

зробили справжнього робота з

електроніки!  

Тут класний мотузковий

парк, але я б зробила

його ще більшим. А ще

на майстер-класах ми

робили квіточки з чупа-

чупсом і ще багато

всього цікавого.

Наступного року я теж

сюди обов’язково

прийду!». 

22 вересня в
Маріїнському
парку
відбулося
щорічне
міське свято
«Юнь Києва
запрошує». 
 

Юнь Києва запрошує
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Усі відвідувачі мали

можливість пройти квест  та

взяти участь у різноманітних

майстер-класах у «Кварталі

творчості». А також, дізнатися

про діяльність громадських і

скаутських організацій міста

Києва. На головній сцені парку

відбувся концерт, де

талановиті колективи Києва

привітали зі святом жителів та

гостей міста. 

Для дітей була організована

окрема зона, де вони грали в

настільні ігри та дивилися

мультфільми. 



Юнь Києва запрошує
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«Ми всі навчаємося в різних школах, а разом нас зібрали

всілякі заходи та наметові таборівки: «Піднебесся»,

«Витоки» тощо. Ми плануємо пов’язати своє життя з

такими професіями як архітектор, лікар, криміналіст. Але

зараз ми скаути і допомагаємо людям. Наші очікування

щодо заходу повністю справдилися, тут ми волонтери та

організатори. Складність полягає у тому, що на цьому

святі досить багато людей та великий ажіотаж на призи.

Подобається позитивна атмосфера  заходу. » 

и та наметові таборівки: «Підне

о.Ми плануємо пов’язати своє

есіями як архітектор, лікар, крим

ти і допомагаємо людям.Наші

повністю справдилися, тут ми в

Складність полягає у тому,що

агато людей та великий ажіота

позитивна атмосфера заходу.

УЧАСНИКИ НАЦІОНАЛЬНОЇ ОРГАНІЗАЦІЇ СКАУТІВ 
УКРАЇНИ 



«Юнь Києва запрошує» 
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Л А Й Ф Х А К И  Д Л Я   

     С Т У Д Е Н Т І В  
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Автор:Катерина Зайнчківська 



Існує багато комбінацій клавіш,

які роблять користування
комп'ютером більш
комфортним та швидким.  

Ось деякі з цих гарячих  

клавіш: 

Alt + Tab 

Допомагає швидко
перемикатися між  

запущеними програмами та
папками. Потрібно затиснути
Alt та натискати Tab поки не
буде обране потрібне вікно 

 

Win + D 

Згорнути всі вікна 

Ctrl + A 

Виділити все (файли у папці, весь
текст) 
Ctrl + S 

Зберегти поточний документ 
Ctrl + F 

Пошук збігів у браузері або
навігація в MicrosoftWord 

Ctrl + Shift + T 

Відкрити останню зариту вкладку 

 в браузері. 

Г А Р Я Ч І  К Л А В І Ш И  

 
 

Д Л Я  Е К О Н О М І Ї  В А Ш О Г О   

Ч А С У  
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Схематичний метод
Заснований на виділенні
первинних пунктів що
відображають ключові ідеї
лекції та підпунтків що
відображають найважливіші
деталі Систематизуйте
інформацію абзацами та
схемами

Нотатки на карточках
Одна з переваг цього методу вам не
доведеться багато писати Карточки
так чи інакше відображають основне у
лекції
Занотовуючи ключові моменти ви
зможете згадати всю необхідну вам
інформацію Цей метод більше
підхотить для уважних людей з
хорошою пам яттю
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Послідовний метод
В цьому випадку вам не
потрібно старатись
записувати все в зошит ви
стараєтесь засвоїти
інформацію вже на лекції
Ваша ціль під час
конспектування створити
запис який відображає ваше
власне уявлення про
записуване
Ваше ключове задання
засвоїти тему за раз

С П О С О Б И
В Е Д Е Н Н Я
К О Н С П Е К Т І В



Для початку зрозумійте до
якого типу людей ви
відноситесь технарі
математики люди у яких
справді дуже системний склад
розуму чи гуманітарії інтуїти
люди які схильні до впливу
емоцій настрою
Якщо ви відноситесь до
першого типу людей тоді будь
які курси або книги по тайм
менеджменту допоможуть вам
організувати свій час
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Для вас все дуже просто ви
складаєте свій режим дня
пишете списки Ви можете
використовувати планери
календар
Розписуйте та просто дійте
А от для другого типу людей
існують трошки інші правила
Вам потрібно усвідомити та
прийняти те що ваша
продуктивність залежить від
зовнішніх факторів які
позитивно або негативно
впливають на ваш настрій

П Р А В И Л А
Т А Й М

М Е Н Е Д Ж М Е Н Т У

Я К К Е Р У В А Т И
В Л А С Н И М
Ч А С О М



Складайте план
Без планування дня все буде дуже
хаотично сумбурно Щось постійно
буде забуватись Знайомо Тепер ви
знаєте що робити План може бути не
прив язаний до часу просто напишіть
список справ щоб нічого не забувати

Фокусування
Для того щоб сфокусуватися на
роботі потрібно позбавитися всього
що вас відволікає Вимкніть
сповіщення на телефоні закрийте
всі вкладки соціальних мереж на
компютері Попросіть друзів та
рідних взагалі не чіпати вас певний
час

Відпочивайте
Навіть працюючи ви не будете
настільки ж продуктивним як людина
яка розподіляє свій час на роботу і
відпочинок
Слухайте класичну музику чи звуки
природи займайтеся улюбленими
справами робіть те що додає вам
енергії та оптимізму
Приділяйте цьому принаймні
хвилин у день

П Р А В И Л А
Т А Й М
М Е Н Е Д Ж М Е Н Т У
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АРТ - 
ПІКНІК 
Автор Гаркава Мар яна

Я К Ц Е Б У Л О

 Вступ до нового студентського життя –
це завжди нелегкий крок. Від тепер за
нас не відповідатимуть класні керівники,
не допомагатимуть батьки
розпоряджатися бюджетом тощо. На
мою думку, найголовніше те, що нас
чекає багато нових знайомств. Можливо,
це саме ті люди, які оточуватимуть тебе
все твоє життя…Тоді як же
познайомитись, якщо ви цілими днями на
парах або надзвичайно сором’язливі?
Все набагато простіше, ніж здається. 
         
12 вересня студенти Інституту Людини
Київського університету ім. Бориса
Грінченка провели пікнік на Русанівській
набережній. Це місце просто вразило
всіх своєю красою… Ініціаторами цього
дозвілля стали студрада та викладачі
нашого навчального закладу. 
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Першокурсник і в

ТЕМА ПІКНІКА:  
"ВПЕРЕД У НОВІ 

ІСТОРІЇ"



АРТ 
ПІКНІК 
Автор Гаркава Мар яна

Я К Ц Е Б У Л О
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Першокурсник і в
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 Погоджуюсь. Саме ці квести дали нам
змогу відчути себе одною командою та
проявити лідерські риси в більшості
учасників. Який з конкурсів тобі не
сподобався і чому? 
- Ой…Це швидше всього конкурс зі
скотчем….Наші ноги були зв’язані, а група
велика.Дуже важко було домовитись один з
одним. Лише після провалу в цьому
конкурсі ми зрозуміли, наскільки важливо
бути однією згуртованою командою. 

    
        Мені пощастило взяти інтев’ю в однієї
з студенток нашого університету. Що ж…
Це  студентка ЛОГб-2-18-4.0д – Колісник
Юлія Ігорівна. Вона поділилася з нами
своїми враженнями щодо цього дня. 
- Привіт, як тобі квест? 
- Привіт, квест мені дуже-дуже
сподобався…Чесно кажучи, не думала, що
буде настільки круто та цікаво. Чекала
звичайних банальних завдань: щось
знайти, кудись піти…А тут давайте будуйте
кунг-фу панду (приємно посміхається)…
Таких конкурсів раніше не зустрічала, тому
була приємно здивована. 
 

АРТ ПІКН ІК

фото Вікторія Ступак

Я вважаю, це був накращий спосіб
познайомитися з усіма студентами нашого
університету та знайти нових друзів. 
       Традиційно саме на пікніку роздають
теми для майбутнього  ОсьМиЯкі (одного з
наймасштабніших заходів нашого
університету), але цього року за теми
потрібно було «поборотися».  
         



АРТ 
ПІКНІК 
Автор Гаркава Мар яна

Я К Ц Е Б У Л О

- А який ж тоді сподобався? 
- Хммм…Тут обрати важче…Але є один.
Це конкурс зі світшотом. Тут ми вже
таких помилок, як зі скотчем не
повторювали. Одразу домовились
допомагати один одному, тому й легко з
ним впорались. Всі завдання були цікаві,
але це я вважаю було
найоригінальнішим…Та й допомогло
згуртувати нашу групу. 
- Як тобі взагалі ідея про проведення
пікніка та сама його атмосфера? 
- Це чудова ідея зібрати всіх
першокурсників разом та
«роззнайомити» їх. Було також приємно
познайомитися з активом нашого
інституту та… поїсти. Цей захід дав нам
можливість більше дізнатися один про
одного…дивно, але до того ми майже не
спілкувались з групою…Щодо атмосфери,
то я зарядилась позитивом та
натхненням… Хочу також подякувати
нашій студраді за шалені емоції. Як
можна бути такими класними? На
майбутнє хотіла б бути такою ж
креативною, як вони…і, можливо, навіть
потрапити до студради. 
- Чи подобаються тобі такі заходи і чи
варто проводити їх частіше? 
- Безумовно. Вони потрібні, особливо
першокурсникам, щоб зануритись з
головою у студентське життя та просто
відпочити і бути готовим до подальшого
навчання. 
- Чи хотіла б щось змінити в ході
проведення пікніку? 
- Мені дуже сподобалося місце
проведення – захоплюючий краєвид…
Але пісок…. (сміється) Трішки було
незручно виконувати конкурси…тому б
змінила лише місце проведення. 
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Першокурсник і в
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АРТ ПІКН ІК



НАРОДЖЕНІ 
БУТИ 
ЛЮДИНОЮ 

Автор Микита Радз і євський

Адм ін і с трац ія І нституту людини
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АРТ 
ПІКНІК 
Автор Гаркава Мар яна

Я К Ц Е Б У Л О
З якими питаннями можна звертатися

до Вас а з якими не варто
До мене можна звертатися з будь якими
питаннями Я завжди відкрита до
допомоги підтримки поради зміни
удосконалення нашої спільної роботи
Тому будь яке навіть просте чи
безглузде питання прохання чи
пропозиція варті моєї уваги

Чи є у Вас якесь хоббі Чи є щось таке
що дійсно приносить Вам задоволення
У мене дивне хобі я ще зі школи
колекціоную поросят Звісно не живих
а іграшкових посміхається Якщо
з являється вільний час люблю
вишивати Зазвичай свої роботи дарую
друзям
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Першокурсник і в

Натал і я Анатол і ї вна
Кл ішевич

Директор Інституту людини 



АРТ 
ПІКНІК 
Автор Гаркава Мар яна

Я К Ц Е Б У Л О

Чи є у Вас якісь поради для
студентів у зв язку з ситуацією з
русанівськими активістами
З огляду на нашу професію у
студентів майбутню ми маємо вміти
знаходити спільну мову з різними
людьми і знаходити вирішення будь
якої проблеми Дана ситуація
допоможе нам відпрацювати ці
навички Головне завжди бути
толерантними спокійними і не
піддаватися на жодні провокації

Якби Вам надали безкінечні
ресурси що б Ви змінили в нашому
університеті
В першу чергу швиденько завершила
реконструкцію нашого рідного
корпусу За проектом від буде
найсучаснішим і найкращим корпусом

Назвіть будь ласка Ваше життєве
кредо
Використовувати кожен день з
користю та робити це з посмішкою
Бути людиною у всьому і завжди

Дуже дякуємо Наталії Анатоліївні за
дуже цікаве інтервью
Тепер ви знаєте більше що Наталія
Анатоліївна не тільки прекрасний
професіонал та гарний керівник
а також дуже цікава людина
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Натал і я Анатол і ї вна
Кл ішевич
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Роман Олександрович
Павлюк

Заступник директора з науково- 
методичної та навчальної роботи 

З якими питаннями можна звертатися до
Вас а з якими не варто
Оскільки я займаюсь організацією
навчання то до мене можна звертатись
із питаннями що стосуються
безпосередньо навчання розкладу
занять призначення стипендій
переведення із бюджету на контракт
графіку сесій перескладань та
перезарахувань дисциплін та багато
іншого
Стосовно питань із якими не варто до
мене звертатись таких мабуть не
існує Завжди можна звертатись і
спільно можна знайти рішення
Чи є у Вас якесь хоббі Чи є щось таке
що дійсно приносить Вам задоволення
Моє хоббі це моя робота Якщо чесно
то на хоббі зараз уже не вистачає часу

Колись я танцював хоч зараз по мені
це не дуже помітно жартує та співав
у професійному колективі це і було
моє хоббі яке тривало більше років
Чи є у Вас якісь поради для студентів
у зв язку з ситуацією з русанівськими
активістами
Моя порада навчатися та
професійно оскільки в університет
всі студенти прийшли саме для цього
Всі студенти які навчаються в
Інституті людини будуть працювати у
системі людина людина і повинні
розуміти що лише неконфліктіністю і
виваженим діалогом можна досягти
порозуміння
Якби Вам надали безкінечні ресурси
що б Ви змінили в нашому
університеті
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Роман Олександрович
Павлюк

Мабуть я би удосконалив умови
навчання зробив би їх якомога
комфортнішими для всіх студентів
Назвіть будь ласка ваше життєве
кредо
Моє життєве кредо досконалості
немає меж Тому і намагаюсь постійно
розвиватись та вчитись чомусь
новому

Фото з Романа Олександровича

Дуже дякуємо Роману Олександровичу за приділений нам час Також за
великий професіоналізм та відданість своїй роботі Бажаємо наснаги та
успіхів
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І рина  ВІктор івна  
Музиченко  

З якими питаннями можна звертатися до
Вас а з якими не варто
Взагалі то я відкрита для спілкування і з

задоволенням відповім на всі питання

Чи є у Вас якесь хоббі Чи є щось таке що
дійсно приносить Вам задоволення
Звичайно є Я люблю читати художню
літературу Вона може бути абсолютно
різною Це передусім українські
письменники як минулих років та століть
так і сучасники Нещодавно перечитувала
повість Кайдашева сім я І Нечуя
Левицького Скільки в ній гумору експресії
і правди життя про українське селянство
століття Також мене цікавить період
Розстріляного відродження Самий
яскравий для мене представник Іван
Багряний а його роман Тигролови

Заступник директора з науково-педагогічної та 
соціально-гуманітарної роботи 

колись справив на мене дуже сильне
враження Із сучасників назву Ліну
Костенко та Оксану Забужко Коли мова
йде про зарубіжних письменників то
мені подобається японський
письменник Харукі Муракамі
Але одне із самих великих моїх
задоволень це спілкування із сином
він першокласник і тут багато викликів
до яких треба бути готовою
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І рина  ВІктор івна  
Музиченко  

Чи є у Вас якісь поради для студентів у
зв язку з ситуацією з русанівськими
активістами
Нам всім треба розуміти що частина
жителів Русанівки введені в оману вони
вважають що будівництво гуртожитку за
адресою бульварШамо є
незаконним Але це не так Будівництво є
цілком законним про що свідчать всі
нормативно правові документи з якими
можна ознайомитись на сайті Київського
університету імені Бориса Грінчека
Студентам я можу порадити бути
ввічливими тактовними не піддаватись
на різноманітні провокації Необхідно
вести роз яснювальну роботу серед
жителів мікрорайону Пояснювати що
університет будує гуртожиток на цілком
законних підставах відповідно до всіх
нормативно правових документів

Якби Вам надали безкінечні ресурси що б
Ви змінили в нашому університеті
Київський університет імені Бориса
Грінченка має давню історію та багаті
традиції Думаю треба примножувати
поглиблювати та удосконалювати те що
ми маємо
Назвіть будь ласка ваше життєве кредо
Я Я вважаю що не існує безвихідних
ситуацій Складні обставини можуть бути у
різних сферах нашої життєдіяльності Вони
пов язані з проблемами із здоров ям та
навчанням конфліктами як
міжособистісними так і
внутрішньоособистісними скрутним
матеріальним становищем тощо Але
треба пам ятати що завжди існує вихід
необхідно лише використовувати
внутрішні резерви які є у кожної людини
шукати і знаходити вихід з будь якої
ситуації навіть якщо вона здається
безнадійною
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Від  редакц і ї  

Редакція журналу " ТамДеМиЄ" 
вітає вас зі святом вашого 
професійного таланту та 
нелегкої праці! Ми хочемо 
побажати вам світла 
зсередини,аби ваша праця 
стала вашим натхненням 
творити та рухатися тільки 
вперед! Бажаємо 
стресостійкості та відпочинку, 
нових ідей та перемог! Нехай 
 ваші очі завжди сяють та 
сповнюють серця студентів 
жагою до нових знань. 

Любі наші 
освітяни!  
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ОМЯ  2 0 1 8  
10 жовтня у Інституті людини 
Київського університету ім. 
Бориса Грінченка пройде 
конкурс-представлення всіх 
першокурсників ОсьМиЯкі. 

Кожен студент може проявити 
свої акторські, співочі, 
танцювальні здібності і звісно 
ж почуття гумору. 
Тематика цьогорічного 
ОсьМиЯкі – «Крізь дивні 
історії…» Заінтригувало? 
Кожна з груп отримала книгу, 
з якою вона повинна пов’язати 
свій виступ: 
ЛОГб-2-18-4.0д  - «Пригоди 
Робінзона Крузо», 
ПСб-1-18-4.0д - Маленький 
принц 
СПб-1-18-4.0д - «Бійцівський 
клуб», 
ЛОГб-1-18-4.0д  -  «Аліса в 
країні чудес», 
ПП-1-18-4.0д - "Великий Гетсбі" 
СРб-1-18-4.0д  - «Три 
мушкетери». 
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